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Abstract (en)
A spray device for liquids in printing machines, having a piston pump (2) for supplying liquid, in a metered quantity depending in each case on the
suction stroke path of the piston, to a nozzle device (8) by means of which the liquid is sprayed onto a part of the printing machine. Means (54) for
delaying closure are provided for an outlet valve (22) and means (16) for delaying opening are provided for an inlet valve (14) of the piston pump (2).
<IMAGE>

Abstract (de)
Flüssigkeits-Sprühvorrichtung für Druckmaschinen, mit einer Kolbenpumpe (2) zur Zufuhr von einer jeweils von der Kolben-Saughubstrecke
abhängigen Dosiermenge Flüssigkeit zu einer Düsenvorrichtung (8), mit welcher die Flüssigkeit auf einen Druckmaschinenteil gesprüht wird. Es
sind Schließverzögerungsmittel (54) für ein Auslaßventil (22) und Öffnungsverzögerungsventil (16) für ein Einlaßventil (14) der Kolbenpumpe (2)
vorgesehen. <IMAGE>
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